
Vyjádření školitele k magisterské práci Aleny Bartošové Dlouhodobé změny vegetace ve

vápencových lomech Českého krasu

Alena přistupovala velmi zodpovědně a kriticky k nelehké terénní části práce. O tom svědčí mj.

skutečnost, že zopakovala z původních 554 snímků jen 60, u kterých si byla prakticky jistá jejich

lokalizací, nerušeným vývojem lokality apod. Pracovala samostatně ve složité terénní situaci. Sběr dat

a jejich zpracování odpovídají tomu, co jsem od práce očekával. Vlastní sepsání práce bylo

poznamenáno skutečností, že Alena je již plně zaměstnána. Navíc dokončování zkomplikovaly

zdravotní potíže v rodině, ve finiši i její vlastní. Osobně jsem velmi rád, že práci dokončila a to ve

slušné podobě. Výsledky považuji za velmi cenné. K vlastní předložené práci mám více menších

výhrad. Při dostatku času to mohla být výborná magisterská práce. Alena nestihla opravit dokonce

ani nekteré připomínky, které jsem vznesl, včetně několika něšikovných formulací. Mohla být využita

i některá další literatura, hlavně v diskusi. Podrobnější zhodnocení je samozřejmě na oponentech.

Přes dílčí připomínky považuji práci celkově za celkem zdařilou, cíle byly splněny a osobně bych ji

hodnotil jako velmi dobrou.

V Třeboni, 21.12.2014.
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